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AVI-NIEUWS
Middels deze nieuwsbrief willen we
U als steunlid informeren over de
huidige stand van zaken aan het
"afvalverbrandingsfront". Velen zul-
len inmiddels gedacht hebben dat de
AVI er nu zeker zal komen en dat er
niets meer gebeurt vanuit de tegen-
beweging. Niets is minder waar!
Brandend Hart en de aangesloten
stichtingen hebben van de zomer niet
stilgezeten. Er is nieuws geweest, dat
vooral de Limburger heeft opgeno-
men. Helaas hebben we moeten vast-
stellen dat het Dagblad voor Noord-
Limburg niet al te scheutig is
geweest met AVI-nieuws. We zullen
de redactie van het Dagblad dan ook
vragen dezelfde aandacht aan AVI-
nieuws te schenken als De Limburger.
Het afval van Noord-Limburg moet
immers ook in Maasbracht verbrand
worden.
Wat is er tot nu toe concreet bereikt?
Ten eerste is de procedure door al
onze protesten en acties inmiddels
met 2 jaar vertraagd. Dit is gunstig
omdat:
- de capaciteit aan afvalverbran-
ding die op termijn nodig zou zijn,
steeds lager wordt ingeschat;
- bij het concept afvalverbranding
steeds meer vraagtekens worden
gezet en
- de nieuw ontwikkelde technieken
leveren nog steeds niet het gewenste
resultaat of blijken veel te duur.
Zelfs AVI-West in Amsterdam kan
niet aan de richtlijnen voor dioxine
voldoen.
Het bericht van september, dat de
AVI in Rotterdam onlangs 3 dagen
lang ruim onder de toegestane norm
heeft uitgestoten, mag dan ook met
de nodige vraagtekens worden
opgevat. Immers, als je precies weet
wat je verbrand, b.v. hout, papier en
polyethyleen weet je ook wat je aan
uitstoot kan verwachten. Helaas

werkt het in de praktijk van een AVI
niet zo, omdat al het aangeleverde
afval integraal (doorelkaar) wordt
verbrand. We zouden dan ook heel
graag willen weten WAT er die 3
dagen precies de oven is ingegaan.
Ten tweede: Het besluit om het MER-
onderzoek voort te zetten is
inmiddels aangevuld met allerlei
eisen waarvan 2 jaar geleden
absoluut geen sprake was. Dit
betekent enerzijds dat het volgende
MER-rapport uitermate kritisch zal
worden bekeken en anderzijds dat
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het hele traject vanwege de vereiste
zorgvuldigheid alweer meer tijd zal
vergen dan oorspronkelijk begroot.
Ten derde is zowel bij de bevolking
als bij de lokale overheden het
bewustzijn gegroeid ten aanzien van
de afvalproblematiek in zijn
totaliteit. Als dit omgezet kan
worden in een milieubewust gedrag
en lokaal beleid, zal dit de druk
naar de provinciale overheid alleen
maar vergroten. Zeker met het oog
op de provinciale verkiezingen zal
de AVI zeker nog de nodige
gespreksstof opleveren.
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Nu Provinciale Staten het besluit
genomen heeft toch de AVI te
bouwen, rest voor de milieugroepen
deze besluiten via juridische
procedures aan te vechten.
De Stichting Minerva gaat deze
acties van de bij Brandend Hart
aangesloten stichtingen centraal
coördineren en uitvoeren.
Stichting Afvalverbranding NEE! /
Gezond wonen JA! is aangesloten bij
Brandend Hart.
Er zal worden geprocedeerd tegen:
- Wijziging streekplan Noord- en
Midden-Limburg.

Wijziging gemeentelijk bestem-
mingsplan.
- Milieuvergunnings-procedure en
- Bouwvergunningsprocedure.
Om deze procedures te kunnen
betalen vragen we de steunleden voor
een financiële bijdrage.
De bijdragen worden gelijkelijk
verdeeld over de stichtingen
Minerva, Brandend Hart en
Afvalverbranding NEE!
U kunt Uw bijdrage storten op
bankrekeningnummer 1436.02.373
van de Stichting Afvalverbranding
NEE! te Reuver.
Het postbanknummer van de Rabo is
1049111.

AVI GAAT DICHT
Bij de beslissing om in Maasbracht
grootschalig afval te verbranden
hebben Gedeputeerde Staten aan
Provinciale Staten, harde garanties
gegeven dat de uitstoot van dioxines
de wettelijke norm niet overschreden
zal worden.
Gebeurt dit toch dan gaat de oven,
volgens een toezegging van Gedepu-
teerde Tindemans onmiddellijk
dicht.



De vraag rijst onmiddellijk op wie
die 800 miljoen gulden van de bouw
van de AVI verhaald gaat worden.
De leveranciers van de AVI of de
inwoners van de provincie Limburg.
De AVI in Amsterdam heeft nog
steeds niet na extra miljoenen inves-
teringen de norm voor wat betreft de
uitstoot van dioxine gehaald. Er is
al verschillende keren door de
provincie Noord-Holland uitstel
verleend.
Voor de bouw heeft men steeds
verteld dat de installatie zal vol-
doen aan de strengste normen van de
wereld die in Nederland gelden.

DIOXINE-NORM
OMLAAG
De laatste tijd komen uit diverse
hoeken signalen dat de dioxine-norm
verlaagd moet worden.
Greenpeace vindt dat de door de
Nederlandse overheid gehanteerde
norm voor de 'veilige' dagelijkse
opname van dioxine een factor
honderd te hoog. Greenpeace voelt
zich hierbij gesteund door het
Amerikaanse milieubureau (EPA).
Volgens EPA is er reden om aan te
nemen dat dioxines kankerverwek-
kend zijn.
Op 29 september is in Den Haag door
de Adviesraad Gezondheid en
Milieu een rapport aan Minister
Borst-Eilers overhandigd, opgesteld
door Dr J.W. Copius Peereboom-
Stegemann met als titel "Dioxine is
gevaarlijker dan U denkt". Hierbij is
een dringend beroep op de overheid
gedaan voor het verlagen van de
dioxinenorm. De minister heeft
hierop geantwoord, dat indien na
onderzoek van haar eigen ministerie
inderdaad zou blijken dat de norm
veel te hoog is voor de volks-
gezondheid, zij bereid is om
daadwerkelijk de norm flink te
verlagen. Concreet zou dat betekenen
dat er in elk geval geen enkele AVI
meer bij komt, dus zeker niet in
Maasbracht. Er is dus hoop!
En reden te over om op de ingeslagen
weg door te gaan met ons protest.

REDACTIE
Stichting Afvalverbranding NEE! /
Gezond wonen JA!,
Karel Doormanlaan 58,
5953 EN Reuver, telefoon 04704-2622.

MELDPUNT
GEZONDHEID EN
MILIEU
Afgelopen zomer is in Limburg, in
navolging van de andere provincies,
het eerste meldpunt gezondheid en
milieu van start gegaan.
Het Ministerie van VROM heeft
subsidie verleend voor een landelijke
registratie van gezondheidsklach-
ten die wel eens te maken zouden
kunnen hebben met milieufactoren.
De initiatiefnemers van dit project
zijn de Stichting Gezondheid en
Milieu en het Landelijk Milieu-
overleg. De subsidie is voor 2 jaar,
waarna de kosten van registratie
door provinciale instellingen over-
genomen zou moeten worden.
Iedereen in Limburg, die gezond-
heidsklachten heeft, hoe vaag ook,
waarvan hij of zij denkt dat ze met
het milieu in de omgeving
samenhangen kan deze klachten
doorgeven. De gegevens worden
ANONIEM geregistreerd zodat Uw
privacy gewaarborgd is. Via een
landelijke databank worden de
gegevens geanalyseerd door een
adviesraad van specialisten. Niet
alleen klachten zoals hoest,
hoofdpijn, tranende ogen e.d. zijn
belangrijk, maar ook opmerkingen
over allergieën, schildklierafwij-
kingen, opmerkelijke kankergeval-
len en aangeboren afwijkingen of
doodgeboren baby's.
Om alle klachten goed te kunnen
registreren is de bekendheid van het
meldpunt van groot belang. Alleen zo
kunnen zaken goed in kaart worden
gebracht en kunnen verbanden tussen
gezondheidsklachten en milieu-
vervuiling worden gelegd, die eerder
alleen op vermoedens gebaseerd
konden worden. Het is een van de
vele manieren waarop we mee
kunnen werken en denken aan een
toekomstig beter milieu.
Het meldpunt is gevestigd aan de
Kendelweg 2,
5853 EL te Siebengewald (aan de
Nederlands-Duits grens bij Nieuw-
Bergen) en wordt gerund door Ineke
Borkent, telefoonnummer 08852-1497.
Het is de bedoeling dat er door de
hele provincie een netwerk van sub-
meldpunten wordt opgezet, om de
drempel voor de mensen die klachten
hebben zo laag mogelijk te maken en
om zoveel mogelijk klachten te

kunnen registreren. Een sub-meldpunt
voor elke gemeente zou ideaal zijn.
Interesse? Neem dan contact op met
Ineke Borkent of het secretariaat
van onze stichting.

OVERCAPACITEIT
Het gescheiden inzamelen van afval
lijkt zo succesvol dat er teveel ovens
dreigen te komen voor het verbran-
den van huishoudelijk afval.
Dat stelt oud-minister van Milieu-
beheer P. Winsemius van het organi-
satiebureau MCKinsey in het
rapport "Naar een nieuwe afvalver-
werkingsbedrijf in Zuid-Holland".
[Uit De Volkskrant 5 juli 94]

ONBRANDBAAR
AFVAL VOOR AVI
De nuttige inbreng van een AVI in de
vorm van elektriciteit wordt
openlijk betwijfeld. Enerzijds is er
geen behoefte aan méér elektriciteit
(Limburger 21 okt), anderzijds wordt
het rendement van AVI's steeds
kleiner omdat juist de meest
brandbare delen het eerst voor
hergebruik in aanmerking komen
(papier, hout, kunststof, textiel).

BESLUIT BOUW
AVI BEGIN 1996
De definitieve besluitvorming over
de bouw van de AVI in Maasbracht
is zeker niet eerder te verwachten
dan eind 1995/begin 1996.
[COBOUW l nov 94]

HONDERD
GULDEN PER
GEZIN
De rookgasreinigingsinstallatie van
de AVI in Rijnmond kost per gezin
100 gulden per jaar. Deze installatie
was nodig omdat de dioxine uitstoot
te hoog was.
[NOS Journaal l nov 94]
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